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Gdynia, dnia 20.01.2020 r

Szanowny Pan
Pawel Stolarczyk

Radny Miasta Gdyni

W odpowiedzi na Pana interpelacjg z dnia 10.01.2020 r, d,otyczqcej oswietlenia ulicy
Deszczowej informujg, 2e wskazana ulica nie ma obecnie sieci kanal-izacji deszczowej.
W celu umozliwienia korzystania z drogi w 2018 roku na ulicy Deszczowej ulozono
nawierzchnig z plyt yomb o szerokosci 5m. Kompleksowa budowa ulicy tj. wykonanie
nawierzchni drogi i chodnik6w, oraz oSwietlenia wymagaloby w pierwszej koiejnoSci budowy
kanahzacji deszczowej. Docelowym odbiornikiem w6d opadourych , uli"y Desrcrowej ma
by6 Potok Wiczliriski.

.Zadanie 
polegaj4ce na odtworzeniu Potoku Wiczliriski ego wraz z budow4 czterech

zbiornik6w retencyjnych jest prowadzone przez Wydzial Inwestycji Urzgdu Miasta.
Realizacja zadania jest planowana na koniec 202I rcku.


